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NEW QUESTION: 1Which two issues can cause an error during a test run job? (Select two.)A.
Insufficient disk spaceB. Incorrect login credentialsC. Insufficient physical memoryD. Unknown
device typeE. Tape or disk cartridge media unavailableAnswer: B,EExplanation:Topic 12,
Describe the procedures and purposes for mixed backup jobs

NEW QUESTION: 2Refer to the exhibit. What CLI command generated the output?A. tophostsB.
workqueuestatusC. hoststatusD. smtproutesAnswer: A

NEW QUESTION: 3Sie haben ein Microsoft 365 Enterprise E5-Abonnement.Sie fügen der Liste
der Unternehmensanwendungen von Microsoft Azure Active Directory (Azure AD) eine
cloudbasierte App mit dem Namen App1 hinzu.Sie müssen sicherstellen, dass die Bestätigung
in zwei Schritten für alle Benutzerkonten erzwungen wird, wenn Sie das nächste Mal eine
Verbindung zu App1 herstellen.Welche drei Einstellungen sollten Sie in der Richtlinie
konfigurieren? Um zu antworten, wählen Sie die entsprechenden Einstellungen im
Antwortbereich.Answer: Explanation:ExplanationIn the Cloud Apps section, you need to select
the name of the app (App1) that the policy will apply to.In the Grant section under Access
Controls, there is a checkbox named "Require Multi-factor Authentication".That checkbox
needs to be ticked.Reference:
https://docs.microsoft.com/en-us/azure/active-directory/conditional-access/best-practices
https://techcommunity.microsoft.com/t5/Enterprise-Mobility-Security/Conditional-Access-no
w-in-the-new-Azur
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